

Date: 24/November/2025

التاريخ: ٢٤/نوفمبر/٢٠٢٥

Disclosure and Compliance Section

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi- UAE

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال

سوق أبو ظبي للأوراق المالية

أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: Announcement on the Availability of Documents Related to General Assembly Meeting Agenda Items

الموضوع إعلان بشأن توفر المستندات المتعلقة ببنود جدول أعمال الجمعية العمومية

With reference to the Company's announcement dated 11 November 2025 regarding the invitation to attend the General Assembly Meeting, Eshraq Investments PJSC is pleased to inform its shareholders that relevant documents related to:

بالإشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ ١١ نوفمبر ٢٠٢٥ بشأن دعوة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية، يسر شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع أن تُعلم السادة المساهمين بتوفر المستندات ذات الصلة بما يلي:

Agenda Item (5): Under Article 43(g) of the Articles of Association of the Company and Article 165 of Federal Decree-Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies, to initiate a civil lawsuit against the former members of the Board of Directors of the Company who were responsible for (a) approving the transaction through which the Company acquired shares in Goldilocks Investment Company Limited, some of which shares were subject to a pledge or pledges (the "Pledges"); and (b) failed to disclose the existence of the Pledges during the General Assembly Meeting of the Company held on 28 April 2022; and (c) to authorize the appointment of a representative to act on behalf of the Company in this lawsuit; and

البند رقم ٥: استناداً إلى المادة (٤٣/ز) من النظام الأساسي للشركة والمادة (١٦٥) من المرسوم بقانون اتحادي رقم ٣٢ لسنة ٢٠٢١ بشأن الشراكات التجارية، سيتم رفع دعوى مدنية ضد أعضاء مجلس إدارة الشركة السابقين الذين كانوا مسؤولين عن: (أ) الموافقة على الصفقة التي استحوذت بموجبها الشركة على أسهم في شركة جولديلوكس إنفستمنت كومباني ليميتد، والتي كانت بعض تلك الأسهم خاضعة لرهن أو رهون (الـ "Pledges")؛ و (ب) الإخفاق في الإفصاح عن وجود تلك الرهون خلال اجتماع الجمعية العمومية للشركة المنعقد بتاريخ ٢٨ أبريل ٢٠٢٢؛ و (ج) تفويض بتعيين ممثل عن الشركة للتصرف نيابة عنها في هذه الدعوى.

Agenda Item(6): With respect to the Pledges, without prejudice to any proceedings the Company may decide to take against any liable parties, to approve authorizing the Board of Directors of the Company to negotiate, agree, and enter into a settlement arrangement for the release of the Pledges with the relevant parties to the pledges, including the relevant lender and/or the relevant selling parties, on such terms as the Board may deem appropriate and in the best interest of the Company,

والبند رقم ٦: فيما يتعلق بموضوع الرهون، ودون المساس بأي إجراءات قانونية قد تقرر الشركة اتخاذها ضد أي من الأطراف المسؤولة، الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة بالتفاوض والتوصل إلى اتفاق تسوية بشأن فك الرهون مع الأطراف ذات الصلة بالرهونات، بما في ذلك الجهة الدائنة المعنية و/أو أطراف البيع ذات الصلة، وذلك وفقاً للشروط التي يراها مجلس الإدارة مناسبة وتحقق المصلحة الفضلى للشركة.

will be available for any shareholder wishing to review such documents, during the period from **Tuesday 25 November 2025 until Friday 28 November 2025 at the offices of the Company's legal advisor, Hadeef & Partners LLC, Level 10 World Trade Centre Abu Dhabi, Hamdan Bin Mohammed Street, P.O. Box 3727, Abu Dhabi, UAE.** Given the sensitivity of the information contained in the documents and its confidential nature and in compliance with the Board of Directors' duty to preserve the Company and its shareholders' interests, the documents will be made available for any shareholder wishing to review such documents after signing a non-disclosure agreement.

ستكون المستندات متاحة لأي مساهم يرغب في الاطلاع عليها خلال الفترة من يوم الثلاثاء الموافق ٢٥ نوفمبر ٢٠٢٥ وحتى يوم الجمعة الموافق ٢٨ نوفمبر ٢٠٢٥، وذلك في مكاتب المستشار القانوني للشركة، هادف وشركاؤه ذ.م.م، الطابق العاشر - مركز أبوظبي العالمي للتجارة، شارع حمدان بن محمد، ص.ب ٣٧٢٧، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، ونظراً لحساسية المعلومات الواردة في هذه المستندات وسريتها، وانسجاماً مع واجب مجلس الإدارة في الحفاظ على مصالح الشركة ومساهميها، سيتم إتاحة الوثائق لأي مساهم يرغب في الاطلاع عليها بعد توقيع اتفاقية عدم إفصاح.

Any shareholder wishing to review such documents are requested to contact Hadeef & Partners LLC by email at eshraq@hadeefpartners.com, who will be able to assist with the necessary arrangements.

وعلى أي مساهم يرغب في مراجعة هذه المستندات التواصل مع مكتب هادف وشركاؤه عبر البريد الإلكتروني eshraq@hadeefpartners.com، لإجراء الترتيبات اللازمة.

This comes as part of the Company's commitment to ensuring that shareholders have access to all relevant information and documentation in advance, enabling them to make an informed decision when voting on these items during the General Assembly Meeting.

ويأتي هذا الإعلان في إطار التزام الشركة بتمكين المساهمين من الوصول إلى جميع المعلومات والمستندات ذات الصلة مقدّمًا، لمساعدتهم على اتخاذ قرار مستنير عند التصويت على هذه البنود خلال اجتماع الجمعية العمومية.

Eshraq Investments PJSC

شركة إشراف للاستثمار ش.م.ع

Best regards,

Mohammad Al Bazaieh
Corporate/Board Secretary



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

محمد البزايعة
أمين سر مجلس الإدارة